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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki (nr 71)
11 maja 2017 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca pod przewodnictwem 
posła Ireneusza Rasia (PO), przewodniczącego Komisji, zrealizowała następu-
jący porządek dzienny:

– wybór składu Podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego pro-
jektu ustawy o zmianie ustawy o sporcie oraz ustawy o ujawnianiu informa-
cji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz 
treści tych dokumentów (druk nr 1410),
– rozpatrzenie propozycji tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby 
Kontroli na 2018 r.,
– rozpatrzenie projektu dezyderatu w sprawie wsparcia starań dotyczących 
wpisania obiektów w Tarnowskich Górach na Listę Światowego Dziedzictwa 
UNESCO,
– sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wzięli: Konrad Janiec wicedyrektor Departamentu Nauki, Oświaty i Dziedzic-
twa Narodowego Najwyższej Izby Kontroli, Andrzej Wach członek składu Piłkarskiego Sądu Polubow-
nego Polskiego Związku Piłki Nożnej.

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Krzysztof Majer i Artur Zaniewski  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jarosław Lichocki i Wojciech Paluch – legi-
slatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Otwieram posiedzenie Komisji. Witam serdecznie wszystkich zaproszonych gości. Porzą-
dek dzienny przewiduje dwa punkty. Składam wniosek o dopisanie kolejnego, który 
zakończy nasze  prace w okresie międzysesyjnym, w związku  z wizytacją  prezydium 
Komisji w Tarnowskich Górach, w związku ze staraniami o wpisanie kopalni  srebra 
w tym miejscu na listę światowego dziedzictwa UNESCO. Aby się to nam nie przedaw-
niło i miało jakiś wpływ na ten proces, proponuję, abyśmy również tę sprawę dziś roz-
patrzyli. Nie trzeba tego chyba szeroko omawiać. Nastąpiła zmiana porządku dziennego 
w związku ze zmianą harmonogramu pracy Sejmu podczas tej sesji. Przełożyliśmy nasze 
spotkanie na rano, mieliśmy pracować o 17.00,  rozpatrzyć dwa duże punkty. Sądzę, 
że ciężko byłoby o 17.00 uchwycić kworum. W związku z tym w prezydium podjęliśmy 
decyzję o przeniesieniu posiedzenia na 9.30.
Porządek dzienny przewiduje wybór składu podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrze-

nia rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy o sporcie oraz ustawy o ujawnianiu 
informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz tre-
ści tych dokumentów. To temat, który pozostał nam z poprzedniego posiedzenia i zaję-
libyśmy się tym teraz. Po posiedzeniu Komisja ukonstytuowałaby się. Ponieważ miejsc 
nie jest wiele, zachęcam aby w miarę możliwości państwo posłowie uczestniczyli w pra-
cach tej podkomisji. W punkcie drugim przewidujemy rozpatrzenie propozycji tematów 
kontroli do planu pracy Najwyższej  Izby Kontroli na 2018 rok. Dziś upływa termin, 
więc musimy z tego się wywiązać. W punkcie trzecim – otrzymali państwo dokumenty 
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– to dezyderat Komisji potwierdzający naszą pracę w dniach 25-26 kwietnia na miej-
scu w Tarnowskich Górach. Wnioskujemy do wszystkich agend rządowych o aktywne 
włączenie się w pozytywny lobbing, abyśmy mieli pierwszy na Śląsku zabytek wpisany 
do rejestru UNESCO. To wielkie województwo jeszcze nie ma takiego miejsca. Wiemy, 
że miting UNESCO odbywa się w lipcu w Krakowie i zatwierdzi lub oddali wnioski, które 
składają różne kraje. Wprowadzilibyśmy przyjęcie tego dezyderatu w punkcie trzecim. 
Nie powinien budzić kontrowersji. Proszę sekretariat o rozdanie teksu i proszę się z nim 
zapoznać, zgłaszać pewne korekty podczas procedowania tego punktu.
Czy są jeszcze jakieś inne uwagi odnośnie do porządku dziennego wraz ze zmianą 

dotyczącą dezyderatu? Nie słyszę. Stwierdzam, że uzupełniliśmy porządek obrad i przy-
jęliśmy go bez zastrzeżeń państwa posłów.
Przechodzimy do punktu pierwszego – wyboru składu podkomisji nadzwyczajnej.
Na ostatnim posiedzeniu Komisji przyjęliśmy, że w podkomisji do rozpatrzenia rządo-

wego projektu ustawy o zmianie ustawy o sporcie oraz ustawy o ujawnianiu informacji 
o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz treści  tych 
dokumentów według druku nr 1410, zasiądzie 11 osób. Muszą być zachowane parytety, 
więc wygląda to następująco: sześciu deleguje Prawo i Sprawiedliwość, dwóch Platforma 
Obywatelska i po jednym Nowoczesna, Polskie Stronnictwo Ludowe i Kukiz 15.
Bardzo proszę Prawo i Sprawiedliwość o zgłaszanie kandydatur.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Dzień dobry państwu. Ze strony Prawa i Sprawiedliwości do pracy w rzeczonej podko-
misji desygnujemy następujące osoby: pana Jarosława Szlachetkę…

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Czy pan Jarosław Szlachetka wyraża zgodę?

Poseł Jarosław Szlachetka (PiS):
Wyrażam zgodę.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
…pana Łukasza Schreibera…

Poseł Łukasz Schreiber (PiS):
Wyrażam zgodę.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
…pana Marka Matuszewskiego…

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Wyrażam zgodę.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
…pana Przemysława Czarneckiego…

Poseł Przemysław Czarnecki (PiS):
Również wyrażam zgodę.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Dziękuję. Cieszę się, że zdążyłeś być dziś z nami. Zgłaszam panią Elżbietę Dudę. Powinna 
być wymieniona jako pierwsza, przepraszam za faux pas. Zgłaszam również siebie, Jacka 
Falfusa i wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Czyli panowie Szlachetka, Scheriber, Matuszewski, Czarnecki, pani Duda i pan Falfus. 
Wszyscy wyrazili  zgodę.  Z Platformy Obywatelskiej  zgłaszam panów posłów Korola 
i Ziółkowskiego.

Poseł Adam Korol (PO):
Wyrażam zgodę.

Poseł Szymon Ziółkowski (PO):
Zgadzam się.
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Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Wraz z panią Małgorzatą Niemczyk będziemy intensywnie pracowali z kolegami, ale bez 
prawa głosu na podkomisji. Niestety ten parytet trochę Platformę Obywatelską krzyw-
dzi, bo mamy tylko dwa miejsca, ale będziemy pracowali w ten sposób.

Poseł Wojciech Kossakowski (PiS):
Co to znaczy: „krzywdzi” panie przewodniczący?

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Takich wielkich proporcji między Prawem i Sprawiedliwością a Platformą Obywatelską 
nie ma, aby był podział 6:2. W PO bardzo wiele osób chciało pracować w tej podkomisji.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
U nas też.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Musimy się ograniczyć formalnie do dwóch reprezentantów.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Panie przewodniczący, każdy kiedyś był w opozycji.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Wiem, dlatego to akceptuję, z bólem serca.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Nie rozumiem czemu PO chciałaby pracować tak bardzo w tej podkomisji. To standar-
dowy projekt. Powołamy nowe podkomisje i tam zapraszamy.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Panie przewodniczący, to że pan czegoś nie rozumie, to mnie nie dziwi. Bardzo proszę, 
Nowoczesna.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Mirosław Suchoń.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Mirosław Suchoń. Polskie Stronnictwo Ludowe – to kolega Baszko. Jeden z jednego. 
Kukiz 15?

Poseł Jerzy Kozłowski (Kukiz15):
Maciej Masłowski.

Poseł Maciej Masłowski (Kukiz15):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dobrze. Mamy więc listę. Panowie posłowie: Szlachetka, Scheriber, Matuszewski, Czar-
necki, pani poseł Duda i pan poseł Falfus, panowie posłowie Korol i Ziółkowski, Suchoń, 
Baszko i Masłowski. To skład jedenastoosobowy.
Kto  jest  za przyjęciem tego składu?  (20) Kto  jest przeciw?  (0) Kto wstrzymał  się 

od głosu? (0)
Stwierdzam,  że skład  został przyjęty. Po zakończeniu posiedzenia Komisji  zachę-

cam wszystkich do stołu prezydialnego, abyśmy mogli ukonstytuować podkomisję i aby 
mogła rozpocząć pracę.
Przechodzimy  do punktu  drugiego  –  rozpatrzenia  propozycji  tematów  kontroli 

do planu pracy Najwyższej Izby Kontroli na 2018 roku. Bardzo proszę o zgłaszanie tema-
tów. Do dnia 6 maja nikt do prezydium ich nie zgłosił. Czy nie chcemy nic kontrolować? 
Bardzo proszę, pan poseł Tomasz Kucharski.

Poseł Tomasz Kucharski (PO):
Panie  przewodniczący,  chciałbym prosić  o kontrolę w Polskim Związku Łucznictwa. 
Od dawna  są tam  problemy  z wyborem władz,  jakiego  dokonano  w ubiegłym  roku. 
Uznano go za niezgodny ze statutem. Funkcjonuje do dziś. Wnioskuję o kontrolę, czy 
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wszystko odbyło się zgodnie z przepisami i czy władze mogą pełnić obowiązki i wystę-
pować do Ministerstwa Sportu i Turystyki o środki.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dziękuję. To pierwszy temat. Zgłaszam bardziej ogólny – kwestię dostosowania statutów 
polskich związków sportowych do ustawy o sporcie. Obowiązuje ona od 2010 roku. Mie-
libyśmy analizę, które się dostosowały, a które nie i dlaczego, poza terminem. To drugi 
temat, jaki zgłaszam. Kto z państwa posłów chciałby jeszcze zabrać głos? Proszę bardzo.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Zgłoszę  kwestię  kontroli wszystkich  inwestycji  po terminie  zakończenia Euro  2012 
zostały przedłużone do realizacji. Jaki jest ich obecny stan i czy dotrzymano terminów.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dobrze. Zapisuję  trzeci  temat. Polskiego Związku Hokeja na Lodzie w tym roku nie 
będziemy kontrolowali, bo wiceprezes na posiedzeniu prezydium powiedział, że wszystko 
jest zgodnie z planem i rozwój dyscypliny następuje.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Panie przewodniczący…

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Są trzy tematy. Najpierw je przegłosujemy, a potem oddam panu głos w sprawach bieżą-
cych. Kto jest za przyjęciem wniosków kontrolnych do NIK? (20) Kto jest przeciw? (0) 
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
Przyjęliśmy wnioski do kontroli NIK.
Teraz przejdziemy do kwestii Tarnowskich Gór. Odczytam propozycję, którą wypra-

cowaliśmy podczas tej wizyty. Było wielu posłów spoza Komisji, którzy bardzo aktyw-
nie brali udział wraz z nami w spotkaniach z samorządami. Obecni byli przedstawiciele 
Ministerstwa Kultury i Środków Przekazu oraz Ministerstwa Sportu i Turystyki.
Propozycja  jest  taka, aby nasza Komisja skierowała dezyderat do ministra spraw 

zagranicznych, ministra sportu i turystyki oraz ministra kultury i dziedzictwa narodo-
wego w sprawie wsparcia starań dotyczących wpisania obiektów w Tarnowskich Górach 
na Listę Światowego Dziedzictwa UNESCO.
„W dniach 25 – 26 kwietnia posłowie Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki 

odbyli wizytację w Tarnowskich Górach, której tematem była informacja na temat wyko-
rzystania obiektów wpisanych na Listę Światowego Dziedzictwa UNESCO w promocji 
turystycznej.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki z uznaniem ocenia wieloletnie stara-

nia Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Tarnogórskiej zmierzające do wpisania obiektów 
pozostałych po wydobyciu w Tarnowskich Górach galeny ołowiu, cynku i srebra w XVI
-XIX w., na Listę Światowego Dziedzictwa UNESCO.
Ranga i znaczenie wpisu na Listę Światowego Dziedzictwa są tak wielkie, że trudno 

przecenić jego wpływ na rozwój turystyki i promocji kraju, dlatego wskazane są wszelkie 
działanie wspierające starania o wpis.
Na kongresie UNESCO, który odbędzie się w lipcu br. w Krakowie, przedstawiciele 21 

krajów wchodzących w skład Komitetu Światowego Dziedzictwa podejmą decyzję doty-
czącą wpisu tarnogórskich obiektów na tę prestiżową listę. Najbliższe tygodnie to wła-
ściwy moment, aby zostały podjęte działania adresowane zarówno wobec ambasadorów 
państw członkowskich Komitetu Światowego Dziedzictwa akredytowanych przy UNE-
SCO w Paryżu, jak również bezpośrednio w tych państwach. W szczególności niezbędne 
wydaje się, aby ambasadorowie Rzeczpospolitej Polskiej w krajach wchodzących w skład 
Komitetu ds. Światowego Dziedzictwa złożyli wizyty w ministerstwach kultury i mini-
sterstwach spraw zagranicznych w krajach, w których są akredytowani i przedstawili 
wniosek Polski, prosząc o jego poparcie.
Mając na względzie powyższe Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki zwraca 

się do Ministerstwa Spraw Zagranicznych, Ministerstwa Sportu i Turystyki oraz Mini-
sterstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o podjęcie niezbędnych działań promują-
cych dokonanie wpisu tarnogórskich obiektów na Listę Światowego Dziedzictwa.”
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Wszyscy możemy nad tym pracować. Czy są uwagi odnośnie do tekstu dezyderatu? 
Nie słyszę. Bardzo proszę.

Poseł Przemysław Czarnecki (PiS):
Mam pytanie. Jeśli zwracamy się z dezyderatem do trzech ministrów, czy zostali poin-
formowani? Mogliby się odnieść do tego na poziomie prac nad dezyderatem. Może oka-
zać się, że to, o co wnioskujemy, już jest realizowane i możemy jako Komisja być trochę 
niepoważni. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Pracujemy w drodze dezyderatów. Jeśli pan poseł uważa, że Komisja w tej kwestii nie 
powinna zawierać swojego stanowiska, że popiera ten proces itd., jest to dla mnie nie-
zrozumiałe. Ministerstwa były zaproszone na posiedzenie wyjazdowe w Tarnowskich 
Górach  i przedstawiciele byli obecni. Nie wszystkie działania są zakończone. Polska 
Organizacja Turystyczna przygotowuje event, spotkanie w Paryżu, który przedstawi 
temat ambasadorom akredytowanym przy UNESCO. To dopiero się zaczyna i będzie 
na ostatniej prostej. Takie dezyderaty Komisja przyjmuje standardowo i nie powinny być 
odbierane tak politycznie, jak pan sugeruje. Musimy zabrać głos w tej kwestii. Możemy 
to zrobić tylko w ten sposób i podejmować działania. Zachęcam państwa, bo mamy roz-
maite kontakty z ambasadorami krajów, które będą lub nie będą wspierały tego projektu. 
W kontaktach z tymi ambasadorami warto podkreślać te kwestie. Lista krajów, które 
mają głos w Krakowie, zostanie państwu posłom przesłana drogą e-mailową przez sekre-
tariat Komisji. Też możemy zrobić coś dla Tarnowskich Gór.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Chciałem dodać, że jest to ze wszech miar pozytywna propozycja. Daje bardzo duże moż-
liwości dla regionu, nie tylko Tarnowskich Gór, ale Śląska i całej Polski. To promocja. 
Uważam, że dezyderat jest właściwy.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
To byłby 15 obiekt w Polsce wpisany na listę UNESCO…

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Łatwo nie będzie.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
A pierwszy na Śląsku. Jest on bogaty w ciekawe miejsca, a nie ma jeszcze takiego obiektu.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Panie przewodniczący, na zakończenie zwrócę panu uwagę, że źle zinterpretował pan 
wypowiedź pana posła Czarneckiego, stosuje pan pouczenia, że jest przeciwko. Pan poseł 
nie powiedział, że jest przeciwko, na pewno jest za. Chce jedynie, aby nie popełnić błę-
dów. Proszę, aby nie było takich wycieczek wobec posłów, szczególnie pierwszej kadencji. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Bardzo proszę.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Panie przewodniczący…

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Przepraszam, drugiej kadencji, pan poseł mnie poprawił.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Ten dezyderat możemy przesłać do właściwych ministrów po jego przegłosowaniu w dniu 
dzisiejszym. Ministrowie go otrzymają  i będą mogli  się do niego dodatkowo odnieść, 
oprócz pani premier. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Kto z państwa jest za przyjęciem dezyderatu? (19) Kto jest przeciw? (0) Kto wstrzymał 
się od głosu? (0)
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Stwierdzam, że przyjęliśmy dezyderat. Sprawy różne. Panie Marku? Bardzo proszę, 
pan poseł Głogowski.

Poseł Tomasz Głogowski (PO) – spoza składu Komisji:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, przepraszam, ze wypowiadam się, jako osoba 
spoza Komisji, ale chciałem podziękować panu przewodniczącemu i państwu posłom, 
którzy mieli czas i możliwość być na posiedzeniu wyjazdowym w Tarnowskich Górach. 
Państwa wizyta spotkała się z dużym odzewem. Wsparcie odebraliśmy bardzo pozytyw-
nie. Dziękuję za dzisiejsze głosowanie. Liczę, że na końcówce starań Tarnowskie Góry 
otrzymają wsparcie ze strony parlamentu i rządu i w lipcu w Krakowie komitet UNE-
SCO podejmie decyzję o wpisaniu obiektu na listę światowego dziedzictwa.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Bardzo proszę, pan przewodniczący Falfus.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
W uzupełnieniu wystąpienia pana posła, chciałem dodać, że pani Barbara Dziuk z Prawa 
i Sprawiedliwości była tam bardzo aktywna. Nie zasiada w naszej Komisji, ale prowadziła 
intensywne działania, za co teraz chciałem jej podziękować. Trzeba o tym powiedzieć.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Tak, potwierdzam, że pani poseł Dziuk tam była.
Mam  jedną  sprawę  bieżącą. Chciałbym  to rozstrzygnąć.  Zajmujemy  się  trudnym 

tematem, może trochę niewygodnym dla rządzących. Z punktu widzenia naszej Komisji 
to kwestia priorytetowa. Nie wiem, czy państwo wiedzą, że Ministerstwo Nauki i Szkol-
nictwa Wyższego przyjęło nowy algorytm rozdzielania środków dotacji na szkoły wyższe. 
W wyniku tego algorytmu akademie wychowania fizycznego dostały finansowo mocno 
w kość. Musimy to przeanalizować. To są pierwsze zgłoszenia. Jeśli to wejdzie w życie, 
rektorzy alarmują, że nie bardzo mają gdzie szukać oszczędności. Pan minister Gowin 
to zrobił,  nadwyżki  idą  do wielkich  uczelni,  a nasze  tracą  po 1-1,5 mln zł. Dla  nich 
to duża sprawa. Zaprosiłbym MNiSW oraz ministra sportu i turystyki. Zapytalibyśmy 
o przyczyny tego algorytmu i zamierzenia. Czy likwiduje się AWF lub dokonuje się ich 
fuzji z dużymi uniwersytetami? Ten proces, mówiąc bez patrzenia przez okulary poli-
tyczne, może do tego zmierzać. Nie możemy tego przemilczeć. Proszę bardzo.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Panie przewodniczący, pierwszy raz o tym słyszę. Myślę, że właściwie byłoby omówić 
to podczas posiedzenia prezydium.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Jeśli prezydium nie będzie chciało przyjąć tego tematu, będziemy wnioskowali o posie-
dzenie w trybie nadzwyczajnym. Bardzo proszę, aby największy rządzący klub zapoznał 
się z tą kwestią i abyśmy mogli w czasie do tygodnia ustalić z prezydium, czy akceptują 
państwo wprowadzenie tego w krótkim terminie pod obrady Komisji. Za chwilę zajmą 
się tym media i wyjdziemy na śmieszną Komisję, która nie zajmuje się problemami.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Rozumiem to, ale pierwszy raz o tym słyszymy i myślę, że moja propozycja jest właściwa. 
Tak to powinno wyglądać. Jeśli chodzi o nasze stanowisko, nie zabiorę głosu, dopóki się 
nie spotkamy i nie omówimy kwestii.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dwa  tygodnie  zaczekam  na państwa  stanowisko  w tej  sprawie,  a potem  dokonamy 
wyboru – albo w trybie uzgodnienia, albo nadzwyczajnym, poprzez wniosek posłów.

Poseł Łukasz Schreiber (PiS):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, nie ma potrzeby wprowadzać takiej atmosfery, 
jak przed chwilą pan sugerował. Ta reforma i zmiany są kompleksowe. Mogą, jak rozu-
miem, dotyczyć zmniejszenia liczby miejsc. Jeśli ma być rozmowa, to z ministerstwem. 
Sądzę, że to wygląda inaczej, niż pan przedstawia. Z tym, że polskie szkolnictwo wyższe 
wymaga gruntownych zmian, wszyscy się zgodzimy. Akademie wychowania fizycznego 
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nie są w tym odosobnione. Sytuacja w kraju pod tym względem nie jest wysoce zadowa-
lająca.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
To kwestia stanowiska ministerstwa nauki  i szkolnictwa wyższego, rektorów, którzy 
przyszliby na posiedzenie. My posłuchalibyśmy i wyciągnęli wnioski, a następnie stwo-
rzyli stanowisko – wspólne lub odrębne. Na tym polega polityka, aby reagować na takie 
decyzje i umieć przewidzieć konsekwencje dla polskiego sportu. Trzeba jasno powiedzieć, 
że najwięcej medali olimpijskich wykuwa się na obiektach treningowych AWF. Musimy 
mieć to na uwadze. Czy są inne wnioski?

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Skoro nie znamy meritum sprawy, proszę zakończyć tę dyskusję i rozpatrzyć wniosek.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Komisja w tej sprawie będzie po to, aby rozpatrzyć meritum sprawy, co zapewne zrobimy. 
Zapowiedziałem, że złożę wniosek o zwołanie takiego posiedzenia. Bardzo proszę.

Poseł Małgorzata Niemczyk (PO):
Dziękuję, panie przewodniczący. Szanowni państwo, chciałabym, aby MSiT wyjaśniło 
nam, dlaczego 500 orlików nie otrzymało dofinansowania, jakie były kryteria i dlaczego.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
To informacja prasowa?

Poseł Małgorzata Niemczyk (PO):
Podana dziś rano w radiu RMF FM.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Radio, Muzyka, Fakty FM.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Czy był to jakiś poseł Platformy Obywatelskiej, czy dziennikarz?

Poseł Małgorzata Niemczyk (PO):
Dziennikarz, na podstawie informacji uzyskanych od fundacji.

Poseł Wojciech Kossakowski (PiS):
Mam wniosek – może wysłać zapytanie do tej stacji radiowej?

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dobrze. Proszę państwa, zamykam posiedzenie Komisji. Dziękuję za pracę.


